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 Kommunfullmäktige Sammanträdesdatum 
  2024-09-30 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

Plats och tid Nygatan 8, Emmaboda Folkets Hus, 2024-09-30, kl. 18:00 

 

Beslutande Se närvaroförteckning 

 

Övriga deltagande Anders Svensson, kommunchef 

 Katarina Bondesson, chefsekonom 

 Susanna Engelholm, kanslichef 

 Henrik Andersson, IT-chef 

 Rebecca Denckert, Personalchef 

 

Utses att justera Johan Karlsson (SD) 

 Niklas Banérsson (C) 

 

Justering Emmaboda kommunhus 2024-10-03 kl.15:00  

 
Underskrifter sekreterare 

§ 94 - § 104 

 

 Shahram Behrouz 
  

ordförande 

  

 Per Adolfsson 

 
justerare 

 

  Johan Karlsson (SD) Niklas Banérsson (C) 
 

 

Anslag/bevis 
 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

 

Nämnd/styrelse KF/2024-09-30 
 

Sammanträdesdatum 2024-09-30 
 

Datum för anslags 2024-10-03 Datum för anslags 2024-10-24 
uppsättande  nedtagande 

 

Förvaringsplats för Kommunförvaltningens lokaler, Emmaboda 

protokollet 

 

Underskrift  

 Christoffer Karlsson  
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Närvaroförteckning 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Närvaro

Närvaro

1 S Maria Ixcot Nilsson Närvaro

2 C Johan Jonsson Närvaro

3 SD Jon Frööjdh Närvaro

4 M Emma Åhlander Hansson Närvaro

5 S Jarkko Pekkala Närvaro

6 S Zeljka Krajinovic Närvaro

7 C Jenny Rydberg Närvaro

8 SD Johan Karlsson Närvaro

9 M Leif Karlsson Närvaro

10 S Stig Ove Andersson Närvaro

11 KD Gull-Britt Hellborg Närvaro

12 C Bo Sunesson Närvaro

13 S Frida Larsson Närvaro

14 SD Stefan Marcelius Marie Karlsson Närvaro

15 V Bo Rydberg Närvaro

16 M Börje Forsberg Stefan Månsson Närvaro

17 S Per Adolfsson Närvaro

18 C Karin Rask Närvaro

19 SD Marianne Åkesson Närvaro

20 S Ásdís Paulsdóttir Närvaro

21 M Günter Villman Närvaro

22 S Dragan Pavlovic Närvaro

23 C Erling Karlsson Närvaro

24 SD Kent-Owe Johansson Närvaro

25 S Annika Karlsson  Närvaro

26 M Hans Olsson Närvaro

27 S Martin Johansson Närvaro

28 C Niklas Banérsson Närvaro

29 MP Inger Bark Lagergren Närvaro

30 SD Olle Bertilsson Närvaro

31 S Kickie von Reis Närvaro

32 KD Anne Gustavsson Närvaro

33 M Stefan Focic Närvaro

34 C Linda Johansson Närvaro

35 V Helen Honkanen Hellgren Sten-Olof Söderlund Närvaro

36 S Michael Isele Närvaro

37 SD Tommy Karlsson Närvaro

38 S Marie-Louise Eddegård Jan-Olof Jäghagen Närvaro

39 C Chatrine Schander Ljungquist Angela Fransson Närvaro

40 M Anja Karlsson Granlund Närvaro

41 S Tobias Rydén Nicklas Hult Närvaro

41Summa:

Sammanträde Datum: 2024-09-30

Nr Parti Ledamöter Ersättare i tjänst
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  2024-09-30 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

 

Innehållsförteckning 

 

§ 94  Kommunrevisorerna informerar 

 

§ 95  Sammanträdesplan 2025-Kommunfullmäktige 

 

§ 96  Justering av "avgift korttidsplats till annan kommun" enligt överenskommelse för 

samverkan avseende köp av korttidsplats i södra Kalmar Län 

 

§ 97  Ortsutveckling - Hus Remake 

 

§ 98  Förändring av kommunfullmäktiges julsamkväm 

 

§ 99 Yttrande- Motion förmånscykel till alla anställda i Emmaboda kommun 

 

§ 100  Yttrande- Motion om biokol som jordförbättringsmedel 

 

§ 101  Inkomna motioner och medborgarförslag 

 

§ 102  Avsägelse av kommunala uppdrag 

 

§ 103  Kommunala val 

 

§ 104  Interpellationer 
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§ 94 

Kommunrevisorerna informerar 

 

Ann-Marie Fagerström, revisor, informerar om revisorernas arbete.  

 

____ 

 

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 

 

att informationen antecknas till protokollet  

 

____ 
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  2024-09-30 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

 

 KS/2025:2 

§ 95 

Sammanträdesplan 2025-Kommunfullmäktige 

 

Sammanfattning 

Kansliavdelningen har arbetat fram förslag till sammanträdesplan för Kommunfullmäktige 2025. 

 

Förslag till sammanträdestider 2025 för Kommunfullmäktige 2025 

Dag är måndagar kl 18.00 om inget annat meddelas. 

 

27 januari 29 september 

24 februari 27 oktober 

24 mars 24 november 

28 april 8 december 

26 maj 

16 juni 

____  

 

Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 

 

Kommunstyrelsen beslutar föreslå Kommunfullmäktige 

 

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 

 

att fastställa föreslagen sammanträdesplan för Kommunfullmäktige 2025 

 

____ 
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Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

 

 KS/2024:227 

§ 96 

Justering av "avgift korttidsplats till annan kommun" enligt överenskommelse för 

samverkan avseende köp av korttidsplats i södra Kalmar Län 

 

Bakgrund 

Kortare vårdtider, fler personer med omfattande behov, äldre befolkning, mer avancerad sjukvård 

i samband med hemgång från sjukhusvistelser – alltihop tillsammans gör att behovet av 

korttidsplatser har ökat för kommunerna.  

  

Emmaboda kommun har så här långt klarat uppdraget väl när det gäller att ta hem enskilda när de 

är utskrivningsklara från sjukhuset. Det har dock noterats att behov av att få komma till en 

korttidsplats innan den enskilde är redo för hemgång ökar.  

Det är även ett högt tryck på kommunen från sjukhusets sida, något som gör att flertalet enskilda 

med fortsatt stort vårdbehov skrivs ut relativt snart från sjukhuset. Detta skapar ett ökat behov av 

att kunna ha snabb tillgång till korttidsplatser i länet.  

 

Socialnämnden har beslutat att ge socialförvaltningen i uppdrag att ingå i överenskommelsen för 

samverkan avseende köp av korttidsplats i södra Kalmar län samt att den ska börja gälla när 

kommunfullmäktige beslutat att avgiften för korttidsplats har ändrats enligt överenskommelsen 

om samverkan. 

 

Ekonomiska förutsättningar 

För utskrivningsklar enskild som hemkommunen inte har möjlighet att ta hem debiterar 

Regionen kommunen en kostnad på 11 600 kronor per dygn. 

 

I nuläget har Emmaboda kommun ett dygnspris på 4 030 kronor för att sälja en plats till annan 

kommun.  

 

I och med att socialnämnden beslutat att ingå i överenskommelsen om att köpa och sälja 

korttidsplatser behöver dygnspriset ändras så det stämmer överens med övriga kommuner i 

överenskommelsen. 

Överenskommelsens dygnspris under 2024 är 2 665 kronor (räknat från kl. 1400). Dygnspriset 

justeras vid varje årsskifte efter omsorgsprisindex (OPI).  

 

Socialnämnden beslutade 2024-05-22 § 51  

att föreslå kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige att i ”Avgifter för socialnämnden 

2024” justera ”Avgift korttidsplats till annan kommun” till överenskommelsens dygnspris. 

 

Ärendets beredning 

Kommunstyrelsens presidium behandlade ärendet vid sitt beredningsmöte 2024-08-27. 

 

Beslutsunderlag  

• Tjänsteskrivelse – Överenskommelse för samverkan för köp av korttidsplats i annan 

kommun södra Kalmar län 
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Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

• SN 2024-05-22 § 51 – Överenskommelse för samverkan för köp av korttidsplats i annan 

kommun södra Kalmar län 

• Avgifter för socialnämnden 2024 – Nuvarande 

• Avgifter för socialnämnden 2024 – Efter ändring 

____  

 

Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 

 

Kommunstyrelsen beslutar föreslå Kommunfullmäktige 

 

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 

 

att i Avgifter för socialnämnden 2024 justera dygnsavgiften för korttidsplats i annan kommun 

enligt överenskommelsen för samverkan för köp av korttidsplats i annan kommun i södra 

Kalmar län 

 

____  
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 Kommunfullmäktige Sammanträdesdatum 
  2024-09-30 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

 

 KS/2024:204 

§ 97 

Ortsutveckling - Hus Remake 

 

Bakgrund 

Kommunfullmäktige återremitterade ärendet 2024-06-17 § 87 till kommunstyrelsen med 

motiveringen att dialog med branschorganisationen ej gjorts innan och att förslaget därför inte 

är genomtänkt.  

 

Projektidé 

I Emmaboda kommun finns det fastigheter som står och förfaller. För att skapa attraktiva 

samhällen är det viktigt med boendemiljöer som uppfattas positiva. Tanken är att identifiera 

några områden i kommunen där tekniska förvaltningen köper in och renoverar lämpliga 

byggnader i samhället till nya lägenheter.  

 

Organisationen 

Tekniska förvaltningen har under en längre tid haft anställda genom arbetsmarknadsprogram och 

genomfört byggprojekt i egen regi. Det bildas en arbetsgrupp med 4 till 5 personer med lämplig 

bakgrund och/eller fallenhet för praktiska yrken. När det gäller personer som är nybörjare eller 

helt saknar erfarenhet krävs ett närvarande ledarskap av en person med erfarenhet inom 

byggprojekt för att både lära ut yrkeskunskap men även övervaka så arbetsmiljön är 

tillfredställande. Därav är det ett krav att en lämplig arbetsledare rekryteras. 

 

Deltagare som inte har svenska som modersmål kan behöva extra stöd i projektet då fack-språk 

ställer högre krav på svenskkunskaperna. Det innebär att bildningsförvaltningen också behöver få 

ett uppdrag i projektet att stödja med svenskutbildning. Vissa deltagare ska få tillgodoräkna sig 

lärlingstid i projektet och i slutändan kunna få en yrkesroll beroende på projektets längd.  

 

Personalen i projektet kommer inte att lösa alla arbetsmoment som behöver göras i projektet. Det 

innebär att projektet kommer även skapa mer arbete till lokala företag inom byggbranschen då 

mer utmanande arbetsuppgifter kommer göras av anlitade firmor via kommunens befintliga 

ramavtal. 

 

Risker 

Det finns en utmaning att rekrytera deltagare som har lämplig bakgrund eller bra fallenhet för 

denna typen av arbetsuppgifter. En annan utmaning är att bedöma tidsplaner med oerfaret folk 

samt byggnader som eventuellt har dolda fel. En viktig del i reducering av denna risk är att vara 

tydlig mot inblandade i projektet samt ha extra marginaler för att kompensera oväntade moment. 

 

Ekonomi 

En kalkyl har gjorts på en projektbudget där en exempelbyggnad efter ombyggnad blir 6 st två 

rum och kök på ca 45 kvm. I kalkylen ingår lönekostnader för deltagare och arbetsledare, inköp 

av fastigheten/byggnaden samt kostnader för de entreprenörer och material som behöver köpas 

in. Kostnaderna bokförs som en investering på fastigheten.  
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Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

Utöver detta kommer en del kostnader såsom skyddsutrustning, kläder, verktyg med mera som 

behövs i projektet. Dessa kostnader går inte bokföra som investering och måste täckas av en 

extra driftbudget. 

 Projektbudget, mkr  

Inköp av fastighet 0,8 

Projektansvarig, arbetsledare 0,6 

Deltagare 3 personer 0,4 

Renovering, internt 2,2  

Renovering, externa tjänster 1,5 

Totalt 5,5  

 

Efter ombyggnaden är klar kan fastigheten avyttras till kommunala bostadsbolaget, EBA.  

 

Ärendets beredning 

Kommunstyrelsens presidium har behandlat ärendet vid sitt beredningsmöte 2024-08-27. 

 

Beslutsunderlag 

• Tjänsteskrivelse – Ortsutveckling – HusRemake 

• KS 2024-06-04 § 124 – Ortsutveckling – HusRemake 

• KF 2024-06-17 § 85 – Ortsutveckling – HusRemake 

____  

 

Yrkande 

Maria Ixcot Nilsson (S),  Frida Larsson (S), Jarkko Pekkala (S) yrkar på avslag på 

kommunstyrelseberedningens förslag till beslut. 

Beslutsgång  

Ordförande ställer frågan om kommunstyrelsen bifaller eller avslår kommunstyrelseberedningens 

förslag till beslut och finner att Kommunstyrelsen bifaller kommunstyrelseberedningens förslag 

till beslut.  

 

Votering 

Maria Ixcot Nilsson (S) begär votering. 

Beslutsgång 

Ja – Kommunstyrelseberedningens förslag till beslut 

Nej – För yrkande om avslag på kommunstyrelseberedningens förslag till beslut 

  

Ledamot   Ja Nej                                

Emma Åhlander Hansson (M) x  

Bo Sunesson (C) x 

Jenny Rydberg (C) x 

Leif Karlsson (M) x 

Gull-Britt Hellborg (KD) x 

Maria Ixcot Nilsson (S)  x 

Jarkko Pekkala (S)  x 

Per Adolfsson (S)  x 

Frida Larsson (S)  x 

Dragan Pavlovic (S)  x 
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Johan Karlsson (SD) x 

Jon Frööjdh (SD) x 

Johan Jonsson (C) x 

Summa 8 5 

 

Ordförande finner att kommunstyrelsen bifaller kommunstyrelseberedningens förslag till beslut 

med 8 röster mot 5 röster för yrkande om avslag på kommunstyrelseberedningsförslag till beslut

    

Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 

 

Kommunstyrelsen beslutar föreslå Kommunfullmäktige 

 

att avsätta 3,0 mkr i investeringsbudget 2024 till projektet Ortsutveckling – HusRemake 

 

att finansieringen sker via likvida medel. 

____  

 

Reservationer 

Maria Ixcot Nilsson (S), Jarkko Pekkala (S), Per Adolfsson (S), Frida Larsson (S) och Dragan 

Pavlovic (S) reserverar sig mot beslutet till förmån för yrkande om avslag på 

kommunstyrelseberedningens förslag till beslut. 

 

Protokollsanteckning 

Maria Ixcot Nilsson (S) anmodar om att få lämna en protokollsanteckning vilket bifalles av 

ordförande: ”Vi socialdemokrater instämmer i att det är angeläget att jobba med att främja våra 

samhällens attraktivitet. Det tänkta projektet ”HusRemake” anser vi dock ha flera stora brister. 

Projektet är inte berett så som vi önskar: i dialog med branschorganisationerna, EBA och 

MHAB. Hus ReMake riktar sig inte till den grupp människor som har störst behov av 

arbetsmarknadsåtgärder. Projektet är allt för kostsamt för vår kommun i nuläget, vi prioriterar 

inte att lägga 5,5 miljoner kronor på detta då behoven är så oerhört stora främst inom skola, vård 

och omsorg. Avslutningsvis ser vi att projektet är allt för avgränsat. Vi kan se att behov finns för 

att kommunen ska kunna genomföra olika sorters insatser i våra samhällen för att öka 

attraktiviteten: köpa en tomt, riva en alltför dålig byggnad, plantera träd, måla ett staket och så 

vidare. Uppdraget är helt enkelt alltför snävt för att främja ortsutveckling” 

 

____ 

 

KOMMUNFULLMÄKTIGE 2024-09-30 

 

Yrkanden 

Bo Sunesson (C), Johan Jonsson (C) och Jon Frööjdh (SD), yrkar bifall till kommunstyrelsens 

förslag till beslut.   

Maria-Ixcot Nilsson (S), yrkar avslag till kommunstyrelsens förslag till beslut.  

Beslutsgång 

Ordföranden finner att det finns två förslag till beslut, dels kommunstyrelsens förslag till beslut, 
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och dels Maria-Ixcot Nilsson (S) avslagsyrkande. Ordföranden finner att fullmäktige med 

acklamation beslutat i enlighet med kommunstyrelsens förslag. 

 

Votering begärs. 

 

Godkänd voteringsproposition  

JA för kommunstyrelsens förslag till beslut. 

NEJ för Maria-Ixcot Nilsson (S) avslagsyrkande. 

 

Omröstningen utfaller med 24 JA och 17 NEJ. Hur var och en röstar framgår av bilaga 1.  

 

BESLUT 

Ordföranden finner att fullmäktige, efter votering, beslutat i enlighet med kommunstyrelsens 

förslag till beslut.  

____ 

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 

 

att avsätta 3,0 mkr i investeringsbudget 2024 till projektet Ortsutveckling – HusRemake 

 

att finansieringen sker via likvida medel 

 

 

RESERVATION 

Socialdemokraterna, vänsterpartiet och miljöpartiet reserverar sig till förmån för eget förslag.  

_____ 
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 KS/2024:152 

§ 98 

Förändring av kommunfullmäktiges julsamkväm 

 

Bakgrund 

Vid kommunfullmäktige 2024-04-29 återremitterades ärendet Förändring av 

kommunfullmäktiges julsamkväm med motiveringen att man ville se en utredning av hur det 

alternativa firandet av 25-årsgåvan kommer bli samt först få kunskap om hur utdelningen av 

bygg- och miljönämndens pris ska bli om kommunfullmäktiges julsamkväm upphör.   

 

Aktuellt  

Ärendet har handlagts av kanslichef som har kontaktat de 10 medarbetare som under 2024 är 

aktuella för 25-årsgåvan. 4 personer valde att svara. Från svaren kan man utläsa att de som får 

25-årsgåvan vill bli firade tillsammans med övriga som får 25-årsgåvan. Inga andra önskemål om 

vilka som bör delta har framförts. Någon föredrar att bli firad under arbetstid, någon tror att det 

är enklare på kvällen utifrån arbetet. Det framgår att det inte behöver vara någon stor tillställning 

men att det vore trevligt med någon god middag någonstans på ett mysigt speciellt ställe. Det har 

också framförts önskemål om att det inte ska vara i december för det är en väldigt intensiv 

månad.  

 

Förslaget är därför att 25-årsfirandet sker på restaurang eller liknande inrättning som erbjuder 

vita dukar och en speciell atmosfär och som kan erbjuda minst en 2-rätters lunch/middag. Om 

måltiden sker på dag- eller kvällstid får bestämmas från år till år utifrån vad upphandlade 

leverantörer kan erbjuda. Tillställningen bör hålls någon gång i slutet av oktober till mitten av 

november. Förslaget är också att berörda förvaltningschefer, kommunchef, personalchef och 

kommunstyrelsens ordförande bjuds in.  

 

När det gäller utdelning av bygg- och miljönämndens pris står det i kriterierna för priset att det 

ska utdelas under högtidliga former och vid lämpligt tillfälle, t ex vid kommunfullmäktiges 

decembersammanträde. Kommunfullmäktige kommer fortfarande att ha ett 

decembersammanträde om bygg- och miljönämnden anser det vara tillräckligt högtidligt. 

Alternativt finns Emmaboda dagen. Men det bör vara upp till bygg- och miljönämnden att förslå 

detta.   

 

Konsekvensbeskrivning 

Julsamkvämet uppfattas av många som ett trevligt inslag under året och en chans att umgås. 

Tidigare har 25-årsgåvan delats ut vid kommunfullmäktiges julsamkväm. Vid förfrågan har 

ingen av årets jubilarer motsatte sig en förändring av utdelningen av gåvan så en förändring 

verkar inte påverka dessa nämnvärt. Istället för att vara en liten del av ett större sammanhang får 

jubilarerna snarare större utrymme i det föreslagna mindre sammanhanget.  

 

Julsamkvämet kostar ca 35 000 kr per år plus arbetstid för kansliavdelningen.  

 

Idag gör nämnderna lite olika vid julavslutningen och det är att föredra att skattepengarna 

används någorlunda lika och sparsamt vid dessa tillställningar. Att tillämpa Skatteverkets 

beskrivning av enklare förtäringen ger en tydlig ram för fikat.  
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Sammanträdesprotokoll 13 (23) 
 Kommunfullmäktige Sammanträdesdatum 
  2024-09-30 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

Kommunstyrelsens personalutskott beslutade 2024-08-27 § 18 

att vid årets sista kommunfullmäktige utgår ett ”julfika” enligt Skatteverkets regler avseende 

enklare förtäring, 

att i alla nämnder, vid årets sista nämndsmöte, utgår ett ”julfika” enligt Skatteverkets regler 

avseende enklare förtäring, 

att     firandet av 25-årsgåvan sker genom att berörda medarbetare och förvaltningschefer, 

kommunchef, personalchef samt kommunstyrelsens ordförande bjuds in till en gemensam 

festlig måltid 

 

Ärendets beredning 

Ärendet har handlagts av kommunens kanslichef. 

Kommunstyrelsens presidium behandlade ärendet vid sitt beredningsmöte 2024-08-27 

 

Beslutsunderlag 

• Tjänsteskrivelse – Förändring av kommunfullmäktiges julsamkväm 

• KSPU 2024-03-05 § 3 Förändring av kommunfullmäktiges julsamkväm 

• KS 2024-04-09 § 92 Julsamkväm för kommunfullmäktig/Julfika för nämnder 

• KF 2024-04-29 § 66 Julsamkväm för kommunfullmäktige och julfika för nämnder 

• KSPU 2024-08-27 § 18 Förändring av kommunfullmäktiges julsamkväm 

____  

 

Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 

 

Kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige 

 

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR   

 

att julsamkvämet för kommunfullmäktige tas bort från och med 2024 och framledes, 

 

att  uppdra åt bygg- och miljönämnden att besluta om när utdelningen av bygg- och 

miljönämndens pris lämpligast sker 

____  
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Sammanträdesprotokoll 14 (23) 
 Kommunfullmäktige Sammanträdesdatum 
  2024-09-30 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

 

 KS/2023:332 

§ 99 

Yttrande- Motion förmånscykel till alla anställda i Emmaboda kommun 

 

Sammanfattning av motionen 

”Förmånscykel är bra sett ur många perspektiv. Utöver att det kan ge en positiv effekt på både 

hälsa, miljö och välmående kan personalcykel även bidra till att skapa de bästa förutsättningarna 

för att anställda ska må bra, känna sig uppskattade och prestera på topp.  

Varför erbjuda förmåncyklar?  

• Stärkt varumärke och attraktivitet som arbetsgivare 

• Friskare anställda 

• Minskad klimatpåverkan” 

Socialdemokraterna Emmaboda yrkar  

att Emmaboda kommun och dess bolag undersöker möjligheten att erbjuda förmånscykel till 

dess anställda. 

 

Yttrande 

Inläsning på området samt dialog med annan kommun som under flera år tillbaka och fortfarande 

är i en process med att starta igång cykel som förmån har genomförts.  

Personalchefens uppfattning att detta är en komplex och omfattande process som riskerar att inte 

bli en reell förmån för de flesta medarbetarna som nyttjar erbjudandet.  

Det kan även medföra risker finns även att kommunen hamnar i ”händerna” på finansbolag.  

 

Det har också nyligen skett förändringar i regelverket från skatteverket som gör att cyklarna 

måste redovisas med moms, vilket gör att cyklarna får ett högre pris.  

 

De resurser som skulle behövas internt är: 

Projektgrupp inför, under och efter upphandling bestående av: 

Projektledare 

Personalkonsult 

Lönekonsult 

Ekonom 

Upphandlingsansvarig 

Kommunikatör 

 

Det behövd också löpande finnas resurser inom ekonomi, kommunikation och lön för att skicka 

ut kampanjmaterial, svara på frågor om hur förmånen påverkar lön, pension, kostnaden för 

cykeln och redovisning samt hålla sig uppdaterad på eventuella förändringar inom skattereglerna. 

Detta skulle medföra kostnader för arbetsgivaren.  

 

Det finns också anledning att tvivla på om erbjudandet verkligen skulle innebära en reell förmån 

för kommunens medarbetare. Att leasa en cykel för att sedan eventuellt köpa ut den efter tre år 

till ett pris som man inte på förhand vet, kan innebära att cykeln till slut kostat mer än om 

medarbetaren köpt cykeln själv.  

Förmånen ligger därmed mestadels i möjligheten att kunna leasa cykeln, då det oftast inte är 

något man kan göra som privatperson. 
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Sammanträdesprotokoll 15 (23) 
 Kommunfullmäktige Sammanträdesdatum 
  2024-09-30 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

Maxbeloppet som det får göras bruttolöneavdrag på per år, enligt skatteverkets regler, är 3000 kr. 

Alltså, köper du en cykel med ett högre förmånsvärde än 3 000 kr per år så blir en del av 

beloppet förmånsbeskattat. 

 

Personalchef föreslår därför avslag på motionen om förmånscykel till anställda i Emmaboda 

kommun. 

 

Konsekvensbeskrivning 

Eftersom risken är att detta inte blir en reell förmån är konsekvensbedömningen att det främst 

skulle bli en kostnad för arbetsgivaren i form av administration och upphandlingsprocess. 

Dessutom riskerar Emmaboda kommun att hamna i ”händerna” på finansbolag.  

 

Beslutsunderlag 

• Motion – Förmånscykel till anställda i Emmaboda kommun 

• Yttrande – Motion – Förmånscykel till anställda i Emmaboda kommun 

____ 

 

Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 

 

Kommunstyrelsen beslutar föreslå Kommunfullmäktige 

 

att avslå motionen Förmånscykel till anställda i Emmaboda kommun med anledning av 

skatteverkets nuvarande regler 

____ 

 

KOMMUNFULLMÄKTIGE 2024-09-30  

 

Yrkande 

Jarkko Pekkala (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut.  

 

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 

 

att avslå motionen Förmånscykel till anställda i Emmaboda kommun med anledning av 

skatteverkets nuvarande regler 

 

____ 
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Sammanträdesprotokoll 16 (23) 
 Kommunfullmäktige Sammanträdesdatum 
  2024-09-30 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

 

 KS/2022:151 

§ 100 

Yttrande- Motion om biokol som jordförbättringsmedel 

 

Bakgrund 

Kommunfullmäktige återremitterade ärendet 2024-06-17 § 87 med motiveringen om att 

”försökstillverkning ej besvarats”.  

 

Yttrande – Möjligheternas hus AB 

Styrelsen för Möjligheternas hus AB beslutade 2023-03-21 ”att man är positiv till biokol och till 

möjligheten att använda biokol. Möjligheternas Hus AB tar gärna uppdraget att utreda 

möjligheten till att tillverka och använda biokol. Resultatet av projekt Västervik bör inväntas och 

därefter påbörja en egen lokalutredning i samverkan med lokala aktörer. För eventuella kostnader 

som gäller utredningen behöver bolaget ekonomisk ersättning från kommunfullmäktige.” 

 

Yttrande – Emmaboda Energi och Miljö AB 

”Biokol är en intressant produkt, men erfarenheten är att för att det ska kunna produceras och 

nyttjas på ett effektivt och miljömässigt sätt krävs en storskalighet som Emmaboda kommun och 

Möjligheternas Hus inte kan uppfylla i dag”.  

 

Yttrande – Emmaboda kommun 

Möjligheternas Hus ser en potential men har inte resurser att starta upp produktionen. Emmaboda 

kommun har för liten volym för att det ska bli ekonomiskt försvarbart att starta upp produktion 

av biokol. Emmaboda Energi och Miljö AB drar samma slutsats i sitt yttrande enligt ovan.  

 

Ärendets beredning 

Kommunstyrelsens presidium behandlade ärendet vid sitt beredningsmöte 2024-08-27.  

 

Beslutsunderlag 

• Motion – Miljöpartiet de Gröna – Biokol som jordförbättringsmedel 

• Yttrande Möjligheternas Hus AB – Motion – Biokol som jordförbättringsmedel 

• Möjligheternas Hus AB – Protokoll – 2023-03-21 

• Yttrande Emmaboda Energi och Miljö AB – Motion – Biokol som jordförbättringsmedel 

• Yttrande – Emmaboda kommun – Motion – Biokol som jordförbättringsmedel 

• KS 2024-06-04 § 127 – Yttrande – Motion – Biokol som jordförbättringsmedel 

• KF 2024-06-17 § 87 – Yttrande – Motion – Biokol som jordförbättringsmedel 

____  

 

Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 

 

Kommunstyrelsen beslutar föreslå Kommunfullmäktige 

 

att avslå motionen Biokol som jordförbättringsmedel med motiveringen att volymen för 

Emmaboda kommun är för liten för att biokol ska kunna produceras och nyttjas på ett 

effektivt, miljömässigt och ekonomiskt försvarbart sätt 
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Sammanträdesprotokoll 17 (23) 
 Kommunfullmäktige Sammanträdesdatum 
  2024-09-30 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

____   

Förslagsställaren Inger Bark Lagergren (MP) yttrade sig under punkten ”yttranderätt för 

allmänheten”, i början av mötet, och lämnade där sina synpunkter på kommunstyrelsens förslag 

till beslut. 

____   

 

KOMMUNFULLMÄKTIGE 2024-09-30 

 

Yrkande 

Inger-Bark Lagergren (MP), yrkar bifall till motionen med följande tilläggsyrkande.  

 

att söka projektmedel så att kommunen kan börja med försöksverksamhet  

 

 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att det finns två förslag till beslut, dels kommunstyrelsens förslag till beslut, 

och dels Inger-Bark Lagergren (MP) tilläggsyrkande som förutsätter att motionen bifalles.  

Ordföranden finner att fullmäktige med acklamation beslutat i enlighet med kommunstyrelsens 

förslag om att avslå motionen.  

 

Votering begärs.  

 

Godkänd voteringsproposition 

JA för avslag till motionen enligt kommunstyrelsens förslag till beslut. 

NEJ för bifall till motionen enligt Inger-Bark Lagergren (MP) förslag med tillhörande 

tilläggsyrkande. 

 

Omröstningen utfaller med 24 JA och 17 NEJ. Hur var och en röstar framgår av bilaga 2.  

 

BESLUT 

Ordföranden finner att fullmäktige, efter votering, beslutat i enlighet med kommunstyrelsens 

förslag till beslut.  

____ 

 

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 

 

att avslå motionen Biokol som jordförbättringsmedel med motiveringen att volymen för 

Emmaboda kommun är för liten för att biokol ska kunna produceras och nyttjas på ett 

effektivt, miljömässigt och ekonomiskt försvarbart sätt 

____ 
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Sammanträdesprotokoll 18 (23) 
 Kommunfullmäktige Sammanträdesdatum 
  2024-09-30 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

 

 KS/2024:272, KS/2024:242, KS/2024:284 

§ 101 

Inkomna motioner och medborgarförslag 

  

Medborgarförslag  

Inkommen medborgarförslag 2024-06-18 av Ingrid Malin Birgitta Steen om 

”Utökade öppettider bibliotek och idrottsskola för seniorer” 

 

Inkommen medborgarförslag 2024-08-12 av Leni Lagerqvist om  

”Direktbuss till Kalmar” 

 

Inkommen medborgarförslag 2024-09-04 av Roy Wolf om 

”Smålandsflaggan” 

 

____ 

 

Kommunfullmäktiges beredning föreslår kommunfullmäktige 

 

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 

 

att den del av medborgarförslaget som avser ”utökade öppettider på biblioteket” 

överlämnas till bildningsnämnden för slutgiltigt beslut i ärendet, och den del av 

medborgarförslaget som avser ”idrottsskola för seniorer” överlämnas till teknik- 

och fritidsnämnden för slutgiltigt beslut i ärendet 

 

att överlämna medborgarförslag avseende ”Direktbuss till Kalmar” till 

kommunstyrelsen för slutgiltigt beslut i ärendet  

 

att överlämna medborgarförslaget avseende ”Smålandsflaggan” till kommunstyrelsen 

för slutgiltigt beslut i ärendet  
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Sammanträdesprotokoll 19 (23) 
 Kommunfullmäktige Sammanträdesdatum 
  2024-09-30 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

 

  

§ 102 

Avsägelse av kommunala uppdrag 

 

Sammanfattning 

Per Engström (S) har 2024-09-09 inkommit med en begäran om att få bli entledigad från 

samtliga politiska uppdrag. 

 

Per Engström (S) har följande uppdrag: 

Ersättare Bildningsnämnden 

Ledamot Bygg-och miljönämnden 

Ersättare Kommunfullmäktige 

___ 

Kommunfullmäktiges beredning föreslår kommunfullmäktige 

 

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 

 

att entlediga Per Engström (S) som ersättare i bildningsnämnden 

 

att entlediga Per Engström (S) som ledamot i Bygg- och miljönämnden 

 

att hemställa hos Länsstyrelsen Kalmar Län att genomföra ny sammanräkning för 

kommunfullmäktige i Emmaboda kommun efter Per Engström (S) 

 

___ 
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Sammanträdesprotokoll 20 (23) 
 Kommunfullmäktige Sammanträdesdatum 
  2024-09-30 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

 

  

§ 103 

Kommunala val 

 

Erling Karlsson, valberedningens ordförande föreslår följande fyllnadsval: 

 

Bildningsnämnden 

Ersättare för vakans (SD)  

Valberedningens förslag: Elisabeth Gaal (SD) 

 

____ 

 

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 

 

att utse Elisabeth Gaal (SD) som ersättare i Bildningsnämnden under innevarande 

mandatperiod fram till 2026-12-31 
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Sammanträdesprotokoll 21 (23) 
 Kommunfullmäktige Sammanträdesdatum 
  2024-09-30 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

 

 KS/2024:290, KS/2024:300 

§ 104 

Interpellationer 

 

Interpellation om ny kulturchef 

Inkommen interpellation 2024-09-08 av Johan Karlsson (SD) till Bildningsnämndens ordförande 

avseende ”Ny kulturchef”. 

 

Emma Åhlander Hansson (M) har skriftligen besvarat interpellationen 2024-09-29 inför 

fullmäktiges sammanträde. 

 

Interpellation om telefonbedrägeri 

Inkommen interpellation 2024-09-23 av Jon Frööjdh (SD) till kommunstyrelsens ordförande 

avseende ”telefonbedrägeri”  

 

Johan Jonsson (C) har skriftligen besvarat interpellationen 2024-09-27 inför fullmäktiges 

sammanträde.  
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Sammanträdesprotokoll 22 (23) 
 Kommunfullmäktige Sammanträdesdatum 
  2024-09-30 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

Bilaga 1. 
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 Kommunfullmäktige Sammanträdesdatum 
  2024-09-30 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

Bilaga 2.  
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 Kommunfullmäktige Sammanträdesdatum 
  2024-09-30 


 


Justerande                           Utdragsbestyrkande 


 


Plats och tid Nygatan 8, Emmaboda Folkets Hus, 2024-09-30, kl. 18:00 


 


Beslutande Se närvaroförteckning 


 


Övriga deltagande Anders Svensson, kommunchef 


 Katarina Bondesson, chefsekonom 


 Susanna Engelholm, kanslichef 


 Henrik Andersson, IT-chef 


 Rebecca Denckert, Personalchef 


 


Utses att justera Johan Karlsson (SD) 


 Niklas Banérsson (C) 


 


Justering Emmaboda kommunhus 2024-10-03 kl.15:00  


 
Underskrifter sekreterare 


§ 94 - § 104 


 


 Shahram Behrouz 
  


ordförande 


  


 Per Adolfsson 


 
justerare 


 


  Johan Karlsson (SD) Niklas Banérsson (C) 
 


 


Anslag/bevis 
 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 


 


Nämnd/styrelse KF/2024-09-30 
 


Sammanträdesdatum 2024-09-30 
 


Datum för anslags 2024-10-03 Datum för anslags 2024-10-24 
uppsättande  nedtagande 


 


Förvaringsplats för Kommunförvaltningens lokaler, Emmaboda 


protokollet 


 


Underskrift  


 Christoffer Karlsson  
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Närvaroförteckning 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


Närvaro


Närvaro


1 S Maria Ixcot Nilsson Närvaro


2 C Johan Jonsson Närvaro


3 SD Jon Frööjdh Närvaro


4 M Emma Åhlander Hansson Närvaro


5 S Jarkko Pekkala Närvaro


6 S Zeljka Krajinovic Närvaro


7 C Jenny Rydberg Närvaro


8 SD Johan Karlsson Närvaro


9 M Leif Karlsson Närvaro


10 S Stig Ove Andersson Närvaro


11 KD Gull-Britt Hellborg Närvaro


12 C Bo Sunesson Närvaro


13 S Frida Larsson Närvaro


14 SD Stefan Marcelius Marie Karlsson Närvaro


15 V Bo Rydberg Närvaro


16 M Börje Forsberg Stefan Månsson Närvaro


17 S Per Adolfsson Närvaro


18 C Karin Rask Närvaro


19 SD Marianne Åkesson Närvaro


20 S Ásdís Paulsdóttir Närvaro


21 M Günter Villman Närvaro


22 S Dragan Pavlovic Närvaro


23 C Erling Karlsson Närvaro


24 SD Kent-Owe Johansson Närvaro


25 S Annika Karlsson  Närvaro


26 M Hans Olsson Närvaro


27 S Martin Johansson Närvaro


28 C Niklas Banérsson Närvaro


29 MP Inger Bark Lagergren Närvaro


30 SD Olle Bertilsson Närvaro


31 S Kickie von Reis Närvaro


32 KD Anne Gustavsson Närvaro


33 M Stefan Focic Närvaro


34 C Linda Johansson Närvaro


35 V Helen Honkanen Hellgren Sten-Olof Söderlund Närvaro


36 S Michael Isele Närvaro


37 SD Tommy Karlsson Närvaro


38 S Marie-Louise Eddegård Jan-Olof Jäghagen Närvaro


39 C Chatrine Schander Ljungquist Angela Fransson Närvaro


40 M Anja Karlsson Granlund Närvaro


41 S Tobias Rydén Nicklas Hult Närvaro


41Summa:


Sammanträde Datum: 2024-09-30


Nr Parti Ledamöter Ersättare i tjänst
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§ 94  Kommunrevisorerna informerar 


 


§ 95  Sammanträdesplan 2025-Kommunfullmäktige 


 


§ 96  Justering av "avgift korttidsplats till annan kommun" enligt överenskommelse för 


samverkan avseende köp av korttidsplats i södra Kalmar Län 


 


§ 97  Ortsutveckling - Hus Remake 


 


§ 98  Förändring av kommunfullmäktiges julsamkväm 


 


§ 99 Yttrande- Motion förmånscykel till alla anställda i Emmaboda kommun 
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§ 103  Kommunala val 


 


§ 104  Interpellationer 
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§ 94 


Kommunrevisorerna informerar 


 


Ann-Marie Fagerström, revisor, informerar om revisorernas arbete.  


 


____ 


 


KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 


 


att informationen antecknas till protokollet  


 


____ 
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 KS/2025:2 


§ 95 


Sammanträdesplan 2025-Kommunfullmäktige 


 


Sammanfattning 


Kansliavdelningen har arbetat fram förslag till sammanträdesplan för Kommunfullmäktige 2025. 


 


Förslag till sammanträdestider 2025 för Kommunfullmäktige 2025 


Dag är måndagar kl 18.00 om inget annat meddelas. 


 


27 januari 29 september 


24 februari 27 oktober 


24 mars 24 november 


28 april 8 december 


26 maj 


16 juni 


____  


 


Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 


 


Kommunstyrelsen beslutar föreslå Kommunfullmäktige 


 


KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 


 


att fastställa föreslagen sammanträdesplan för Kommunfullmäktige 2025 


 


____ 
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 KS/2024:227 


§ 96 


Justering av "avgift korttidsplats till annan kommun" enligt överenskommelse för 


samverkan avseende köp av korttidsplats i södra Kalmar Län 


 


Bakgrund 


Kortare vårdtider, fler personer med omfattande behov, äldre befolkning, mer avancerad sjukvård 


i samband med hemgång från sjukhusvistelser – alltihop tillsammans gör att behovet av 


korttidsplatser har ökat för kommunerna.  


  


Emmaboda kommun har så här långt klarat uppdraget väl när det gäller att ta hem enskilda när de 


är utskrivningsklara från sjukhuset. Det har dock noterats att behov av att få komma till en 


korttidsplats innan den enskilde är redo för hemgång ökar.  


Det är även ett högt tryck på kommunen från sjukhusets sida, något som gör att flertalet enskilda 


med fortsatt stort vårdbehov skrivs ut relativt snart från sjukhuset. Detta skapar ett ökat behov av 


att kunna ha snabb tillgång till korttidsplatser i länet.  


 


Socialnämnden har beslutat att ge socialförvaltningen i uppdrag att ingå i överenskommelsen för 


samverkan avseende köp av korttidsplats i södra Kalmar län samt att den ska börja gälla när 


kommunfullmäktige beslutat att avgiften för korttidsplats har ändrats enligt överenskommelsen 


om samverkan. 


 


Ekonomiska förutsättningar 


För utskrivningsklar enskild som hemkommunen inte har möjlighet att ta hem debiterar 


Regionen kommunen en kostnad på 11 600 kronor per dygn. 


 


I nuläget har Emmaboda kommun ett dygnspris på 4 030 kronor för att sälja en plats till annan 


kommun.  


 


I och med att socialnämnden beslutat att ingå i överenskommelsen om att köpa och sälja 


korttidsplatser behöver dygnspriset ändras så det stämmer överens med övriga kommuner i 


överenskommelsen. 


Överenskommelsens dygnspris under 2024 är 2 665 kronor (räknat från kl. 1400). Dygnspriset 


justeras vid varje årsskifte efter omsorgsprisindex (OPI).  


 


Socialnämnden beslutade 2024-05-22 § 51  


att föreslå kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige att i ”Avgifter för socialnämnden 


2024” justera ”Avgift korttidsplats till annan kommun” till överenskommelsens dygnspris. 


 


Ärendets beredning 


Kommunstyrelsens presidium behandlade ärendet vid sitt beredningsmöte 2024-08-27. 


 


Beslutsunderlag  


• Tjänsteskrivelse – Överenskommelse för samverkan för köp av korttidsplats i annan 


kommun södra Kalmar län 
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• SN 2024-05-22 § 51 – Överenskommelse för samverkan för köp av korttidsplats i annan 


kommun södra Kalmar län 


• Avgifter för socialnämnden 2024 – Nuvarande 


• Avgifter för socialnämnden 2024 – Efter ändring 


____  


 


Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 


 


Kommunstyrelsen beslutar föreslå Kommunfullmäktige 


 


KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 


 


att i Avgifter för socialnämnden 2024 justera dygnsavgiften för korttidsplats i annan kommun 


enligt överenskommelsen för samverkan för köp av korttidsplats i annan kommun i södra 


Kalmar län 


 


____  
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 KS/2024:204 


§ 97 


Ortsutveckling - Hus Remake 


 


Bakgrund 


Kommunfullmäktige återremitterade ärendet 2024-06-17 § 87 till kommunstyrelsen med 


motiveringen att dialog med branschorganisationen ej gjorts innan och att förslaget därför inte 


är genomtänkt.  


 


Projektidé 


I Emmaboda kommun finns det fastigheter som står och förfaller. För att skapa attraktiva 


samhällen är det viktigt med boendemiljöer som uppfattas positiva. Tanken är att identifiera 


några områden i kommunen där tekniska förvaltningen köper in och renoverar lämpliga 


byggnader i samhället till nya lägenheter.  


 


Organisationen 


Tekniska förvaltningen har under en längre tid haft anställda genom arbetsmarknadsprogram och 


genomfört byggprojekt i egen regi. Det bildas en arbetsgrupp med 4 till 5 personer med lämplig 


bakgrund och/eller fallenhet för praktiska yrken. När det gäller personer som är nybörjare eller 


helt saknar erfarenhet krävs ett närvarande ledarskap av en person med erfarenhet inom 


byggprojekt för att både lära ut yrkeskunskap men även övervaka så arbetsmiljön är 


tillfredställande. Därav är det ett krav att en lämplig arbetsledare rekryteras. 


 


Deltagare som inte har svenska som modersmål kan behöva extra stöd i projektet då fack-språk 


ställer högre krav på svenskkunskaperna. Det innebär att bildningsförvaltningen också behöver få 


ett uppdrag i projektet att stödja med svenskutbildning. Vissa deltagare ska få tillgodoräkna sig 


lärlingstid i projektet och i slutändan kunna få en yrkesroll beroende på projektets längd.  


 


Personalen i projektet kommer inte att lösa alla arbetsmoment som behöver göras i projektet. Det 


innebär att projektet kommer även skapa mer arbete till lokala företag inom byggbranschen då 


mer utmanande arbetsuppgifter kommer göras av anlitade firmor via kommunens befintliga 


ramavtal. 


 


Risker 


Det finns en utmaning att rekrytera deltagare som har lämplig bakgrund eller bra fallenhet för 


denna typen av arbetsuppgifter. En annan utmaning är att bedöma tidsplaner med oerfaret folk 


samt byggnader som eventuellt har dolda fel. En viktig del i reducering av denna risk är att vara 


tydlig mot inblandade i projektet samt ha extra marginaler för att kompensera oväntade moment. 


 


Ekonomi 


En kalkyl har gjorts på en projektbudget där en exempelbyggnad efter ombyggnad blir 6 st två 


rum och kök på ca 45 kvm. I kalkylen ingår lönekostnader för deltagare och arbetsledare, inköp 


av fastigheten/byggnaden samt kostnader för de entreprenörer och material som behöver köpas 


in. Kostnaderna bokförs som en investering på fastigheten.  
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Utöver detta kommer en del kostnader såsom skyddsutrustning, kläder, verktyg med mera som 


behövs i projektet. Dessa kostnader går inte bokföra som investering och måste täckas av en 


extra driftbudget. 


 Projektbudget, mkr  


Inköp av fastighet 0,8 


Projektansvarig, arbetsledare 0,6 


Deltagare 3 personer 0,4 


Renovering, internt 2,2  


Renovering, externa tjänster 1,5 


Totalt 5,5  


 


Efter ombyggnaden är klar kan fastigheten avyttras till kommunala bostadsbolaget, EBA.  


 


Ärendets beredning 


Kommunstyrelsens presidium har behandlat ärendet vid sitt beredningsmöte 2024-08-27. 


 


Beslutsunderlag 


• Tjänsteskrivelse – Ortsutveckling – HusRemake 


• KS 2024-06-04 § 124 – Ortsutveckling – HusRemake 


• KF 2024-06-17 § 85 – Ortsutveckling – HusRemake 


____  


 


Yrkande 


Maria Ixcot Nilsson (S),  Frida Larsson (S), Jarkko Pekkala (S) yrkar på avslag på 


kommunstyrelseberedningens förslag till beslut. 


Beslutsgång  


Ordförande ställer frågan om kommunstyrelsen bifaller eller avslår kommunstyrelseberedningens 


förslag till beslut och finner att Kommunstyrelsen bifaller kommunstyrelseberedningens förslag 


till beslut.  


 


Votering 


Maria Ixcot Nilsson (S) begär votering. 


Beslutsgång 


Ja – Kommunstyrelseberedningens förslag till beslut 


Nej – För yrkande om avslag på kommunstyrelseberedningens förslag till beslut 


  


Ledamot   Ja Nej                                


Emma Åhlander Hansson (M) x  


Bo Sunesson (C) x 


Jenny Rydberg (C) x 


Leif Karlsson (M) x 


Gull-Britt Hellborg (KD) x 


Maria Ixcot Nilsson (S)  x 


Jarkko Pekkala (S)  x 


Per Adolfsson (S)  x 


Frida Larsson (S)  x 


Dragan Pavlovic (S)  x 







Sammanträdesprotokoll 10 (23) 
 Kommunfullmäktige Sammanträdesdatum 
  2024-09-30 


 


Justerande                           Utdragsbestyrkande 


 


Johan Karlsson (SD) x 


Jon Frööjdh (SD) x 


Johan Jonsson (C) x 


Summa 8 5 


 


Ordförande finner att kommunstyrelsen bifaller kommunstyrelseberedningens förslag till beslut 


med 8 röster mot 5 röster för yrkande om avslag på kommunstyrelseberedningsförslag till beslut


    


Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 


 


Kommunstyrelsen beslutar föreslå Kommunfullmäktige 


 


att avsätta 3,0 mkr i investeringsbudget 2024 till projektet Ortsutveckling – HusRemake 


 


att finansieringen sker via likvida medel. 


____  


 


Reservationer 


Maria Ixcot Nilsson (S), Jarkko Pekkala (S), Per Adolfsson (S), Frida Larsson (S) och Dragan 


Pavlovic (S) reserverar sig mot beslutet till förmån för yrkande om avslag på 


kommunstyrelseberedningens förslag till beslut. 


 


Protokollsanteckning 


Maria Ixcot Nilsson (S) anmodar om att få lämna en protokollsanteckning vilket bifalles av 


ordförande: ”Vi socialdemokrater instämmer i att det är angeläget att jobba med att främja våra 


samhällens attraktivitet. Det tänkta projektet ”HusRemake” anser vi dock ha flera stora brister. 


Projektet är inte berett så som vi önskar: i dialog med branschorganisationerna, EBA och 


MHAB. Hus ReMake riktar sig inte till den grupp människor som har störst behov av 


arbetsmarknadsåtgärder. Projektet är allt för kostsamt för vår kommun i nuläget, vi prioriterar 


inte att lägga 5,5 miljoner kronor på detta då behoven är så oerhört stora främst inom skola, vård 


och omsorg. Avslutningsvis ser vi att projektet är allt för avgränsat. Vi kan se att behov finns för 


att kommunen ska kunna genomföra olika sorters insatser i våra samhällen för att öka 


attraktiviteten: köpa en tomt, riva en alltför dålig byggnad, plantera träd, måla ett staket och så 


vidare. Uppdraget är helt enkelt alltför snävt för att främja ortsutveckling” 


 


____ 


 


KOMMUNFULLMÄKTIGE 2024-09-30 


 


Yrkanden 


Bo Sunesson (C), Johan Jonsson (C) och Jon Frööjdh (SD), yrkar bifall till kommunstyrelsens 


förslag till beslut.   


Maria-Ixcot Nilsson (S), yrkar avslag till kommunstyrelsens förslag till beslut.  


Beslutsgång 


Ordföranden finner att det finns två förslag till beslut, dels kommunstyrelsens förslag till beslut, 
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och dels Maria-Ixcot Nilsson (S) avslagsyrkande. Ordföranden finner att fullmäktige med 


acklamation beslutat i enlighet med kommunstyrelsens förslag. 


 


Votering begärs. 


 


Godkänd voteringsproposition  


JA för kommunstyrelsens förslag till beslut. 


NEJ för Maria-Ixcot Nilsson (S) avslagsyrkande. 


 


Omröstningen utfaller med 24 JA och 17 NEJ. Hur var och en röstar framgår av bilaga 1.  


 


BESLUT 


Ordföranden finner att fullmäktige, efter votering, beslutat i enlighet med kommunstyrelsens 


förslag till beslut.  


____ 


KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 


 


att avsätta 3,0 mkr i investeringsbudget 2024 till projektet Ortsutveckling – HusRemake 


 


att finansieringen sker via likvida medel 


 


 


RESERVATION 


Socialdemokraterna, vänsterpartiet och miljöpartiet reserverar sig till förmån för eget förslag.  


_____ 
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 KS/2024:152 


§ 98 


Förändring av kommunfullmäktiges julsamkväm 


 


Bakgrund 


Vid kommunfullmäktige 2024-04-29 återremitterades ärendet Förändring av 


kommunfullmäktiges julsamkväm med motiveringen att man ville se en utredning av hur det 


alternativa firandet av 25-årsgåvan kommer bli samt först få kunskap om hur utdelningen av 


bygg- och miljönämndens pris ska bli om kommunfullmäktiges julsamkväm upphör.   


 


Aktuellt  


Ärendet har handlagts av kanslichef som har kontaktat de 10 medarbetare som under 2024 är 


aktuella för 25-årsgåvan. 4 personer valde att svara. Från svaren kan man utläsa att de som får 


25-årsgåvan vill bli firade tillsammans med övriga som får 25-årsgåvan. Inga andra önskemål om 


vilka som bör delta har framförts. Någon föredrar att bli firad under arbetstid, någon tror att det 


är enklare på kvällen utifrån arbetet. Det framgår att det inte behöver vara någon stor tillställning 


men att det vore trevligt med någon god middag någonstans på ett mysigt speciellt ställe. Det har 


också framförts önskemål om att det inte ska vara i december för det är en väldigt intensiv 


månad.  


 


Förslaget är därför att 25-årsfirandet sker på restaurang eller liknande inrättning som erbjuder 


vita dukar och en speciell atmosfär och som kan erbjuda minst en 2-rätters lunch/middag. Om 


måltiden sker på dag- eller kvällstid får bestämmas från år till år utifrån vad upphandlade 


leverantörer kan erbjuda. Tillställningen bör hålls någon gång i slutet av oktober till mitten av 


november. Förslaget är också att berörda förvaltningschefer, kommunchef, personalchef och 


kommunstyrelsens ordförande bjuds in.  


 


När det gäller utdelning av bygg- och miljönämndens pris står det i kriterierna för priset att det 


ska utdelas under högtidliga former och vid lämpligt tillfälle, t ex vid kommunfullmäktiges 


decembersammanträde. Kommunfullmäktige kommer fortfarande att ha ett 


decembersammanträde om bygg- och miljönämnden anser det vara tillräckligt högtidligt. 


Alternativt finns Emmaboda dagen. Men det bör vara upp till bygg- och miljönämnden att förslå 


detta.   


 


Konsekvensbeskrivning 


Julsamkvämet uppfattas av många som ett trevligt inslag under året och en chans att umgås. 


Tidigare har 25-årsgåvan delats ut vid kommunfullmäktiges julsamkväm. Vid förfrågan har 


ingen av årets jubilarer motsatte sig en förändring av utdelningen av gåvan så en förändring 


verkar inte påverka dessa nämnvärt. Istället för att vara en liten del av ett större sammanhang får 


jubilarerna snarare större utrymme i det föreslagna mindre sammanhanget.  


 


Julsamkvämet kostar ca 35 000 kr per år plus arbetstid för kansliavdelningen.  


 


Idag gör nämnderna lite olika vid julavslutningen och det är att föredra att skattepengarna 


används någorlunda lika och sparsamt vid dessa tillställningar. Att tillämpa Skatteverkets 


beskrivning av enklare förtäringen ger en tydlig ram för fikat.  
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Kommunstyrelsens personalutskott beslutade 2024-08-27 § 18 


att vid årets sista kommunfullmäktige utgår ett ”julfika” enligt Skatteverkets regler avseende 


enklare förtäring, 


att i alla nämnder, vid årets sista nämndsmöte, utgår ett ”julfika” enligt Skatteverkets regler 


avseende enklare förtäring, 


att     firandet av 25-årsgåvan sker genom att berörda medarbetare och förvaltningschefer, 


kommunchef, personalchef samt kommunstyrelsens ordförande bjuds in till en gemensam 


festlig måltid 


 


Ärendets beredning 


Ärendet har handlagts av kommunens kanslichef. 


Kommunstyrelsens presidium behandlade ärendet vid sitt beredningsmöte 2024-08-27 


 


Beslutsunderlag 


• Tjänsteskrivelse – Förändring av kommunfullmäktiges julsamkväm 


• KSPU 2024-03-05 § 3 Förändring av kommunfullmäktiges julsamkväm 


• KS 2024-04-09 § 92 Julsamkväm för kommunfullmäktig/Julfika för nämnder 


• KF 2024-04-29 § 66 Julsamkväm för kommunfullmäktige och julfika för nämnder 


• KSPU 2024-08-27 § 18 Förändring av kommunfullmäktiges julsamkväm 


____  


 


Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 


 


Kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige 


 


KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR   


 


att julsamkvämet för kommunfullmäktige tas bort från och med 2024 och framledes, 


 


att  uppdra åt bygg- och miljönämnden att besluta om när utdelningen av bygg- och 


miljönämndens pris lämpligast sker 


____  
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 KS/2023:332 


§ 99 


Yttrande- Motion förmånscykel till alla anställda i Emmaboda kommun 


 


Sammanfattning av motionen 


”Förmånscykel är bra sett ur många perspektiv. Utöver att det kan ge en positiv effekt på både 


hälsa, miljö och välmående kan personalcykel även bidra till att skapa de bästa förutsättningarna 


för att anställda ska må bra, känna sig uppskattade och prestera på topp.  


Varför erbjuda förmåncyklar?  


• Stärkt varumärke och attraktivitet som arbetsgivare 


• Friskare anställda 


• Minskad klimatpåverkan” 


Socialdemokraterna Emmaboda yrkar  


att Emmaboda kommun och dess bolag undersöker möjligheten att erbjuda förmånscykel till 


dess anställda. 


 


Yttrande 


Inläsning på området samt dialog med annan kommun som under flera år tillbaka och fortfarande 


är i en process med att starta igång cykel som förmån har genomförts.  


Personalchefens uppfattning att detta är en komplex och omfattande process som riskerar att inte 


bli en reell förmån för de flesta medarbetarna som nyttjar erbjudandet.  


Det kan även medföra risker finns även att kommunen hamnar i ”händerna” på finansbolag.  


 


Det har också nyligen skett förändringar i regelverket från skatteverket som gör att cyklarna 


måste redovisas med moms, vilket gör att cyklarna får ett högre pris.  


 


De resurser som skulle behövas internt är: 


Projektgrupp inför, under och efter upphandling bestående av: 


Projektledare 


Personalkonsult 


Lönekonsult 


Ekonom 


Upphandlingsansvarig 


Kommunikatör 


 


Det behövd också löpande finnas resurser inom ekonomi, kommunikation och lön för att skicka 


ut kampanjmaterial, svara på frågor om hur förmånen påverkar lön, pension, kostnaden för 


cykeln och redovisning samt hålla sig uppdaterad på eventuella förändringar inom skattereglerna. 


Detta skulle medföra kostnader för arbetsgivaren.  


 


Det finns också anledning att tvivla på om erbjudandet verkligen skulle innebära en reell förmån 


för kommunens medarbetare. Att leasa en cykel för att sedan eventuellt köpa ut den efter tre år 


till ett pris som man inte på förhand vet, kan innebära att cykeln till slut kostat mer än om 


medarbetaren köpt cykeln själv.  


Förmånen ligger därmed mestadels i möjligheten att kunna leasa cykeln, då det oftast inte är 


något man kan göra som privatperson. 
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Maxbeloppet som det får göras bruttolöneavdrag på per år, enligt skatteverkets regler, är 3000 kr. 


Alltså, köper du en cykel med ett högre förmånsvärde än 3 000 kr per år så blir en del av 


beloppet förmånsbeskattat. 


 


Personalchef föreslår därför avslag på motionen om förmånscykel till anställda i Emmaboda 


kommun. 


 


Konsekvensbeskrivning 


Eftersom risken är att detta inte blir en reell förmån är konsekvensbedömningen att det främst 


skulle bli en kostnad för arbetsgivaren i form av administration och upphandlingsprocess. 


Dessutom riskerar Emmaboda kommun att hamna i ”händerna” på finansbolag.  


 


Beslutsunderlag 


• Motion – Förmånscykel till anställda i Emmaboda kommun 


• Yttrande – Motion – Förmånscykel till anställda i Emmaboda kommun 


____ 


 


Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 


 


Kommunstyrelsen beslutar föreslå Kommunfullmäktige 


 


att avslå motionen Förmånscykel till anställda i Emmaboda kommun med anledning av 


skatteverkets nuvarande regler 


____ 


 


KOMMUNFULLMÄKTIGE 2024-09-30  


 


Yrkande 


Jarkko Pekkala (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut.  


 


KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 


 


att avslå motionen Förmånscykel till anställda i Emmaboda kommun med anledning av 


skatteverkets nuvarande regler 


 


____ 
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 KS/2022:151 


§ 100 


Yttrande- Motion om biokol som jordförbättringsmedel 


 


Bakgrund 


Kommunfullmäktige återremitterade ärendet 2024-06-17 § 87 med motiveringen om att 


”försökstillverkning ej besvarats”.  


 


Yttrande – Möjligheternas hus AB 


Styrelsen för Möjligheternas hus AB beslutade 2023-03-21 ”att man är positiv till biokol och till 


möjligheten att använda biokol. Möjligheternas Hus AB tar gärna uppdraget att utreda 


möjligheten till att tillverka och använda biokol. Resultatet av projekt Västervik bör inväntas och 


därefter påbörja en egen lokalutredning i samverkan med lokala aktörer. För eventuella kostnader 


som gäller utredningen behöver bolaget ekonomisk ersättning från kommunfullmäktige.” 


 


Yttrande – Emmaboda Energi och Miljö AB 


”Biokol är en intressant produkt, men erfarenheten är att för att det ska kunna produceras och 


nyttjas på ett effektivt och miljömässigt sätt krävs en storskalighet som Emmaboda kommun och 


Möjligheternas Hus inte kan uppfylla i dag”.  


 


Yttrande – Emmaboda kommun 


Möjligheternas Hus ser en potential men har inte resurser att starta upp produktionen. Emmaboda 


kommun har för liten volym för att det ska bli ekonomiskt försvarbart att starta upp produktion 


av biokol. Emmaboda Energi och Miljö AB drar samma slutsats i sitt yttrande enligt ovan.  


 


Ärendets beredning 


Kommunstyrelsens presidium behandlade ärendet vid sitt beredningsmöte 2024-08-27.  


 


Beslutsunderlag 


• Motion – Miljöpartiet de Gröna – Biokol som jordförbättringsmedel 


• Yttrande Möjligheternas Hus AB – Motion – Biokol som jordförbättringsmedel 


• Möjligheternas Hus AB – Protokoll – 2023-03-21 


• Yttrande Emmaboda Energi och Miljö AB – Motion – Biokol som jordförbättringsmedel 


• Yttrande – Emmaboda kommun – Motion – Biokol som jordförbättringsmedel 


• KS 2024-06-04 § 127 – Yttrande – Motion – Biokol som jordförbättringsmedel 


• KF 2024-06-17 § 87 – Yttrande – Motion – Biokol som jordförbättringsmedel 


____  


 


Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 


 


Kommunstyrelsen beslutar föreslå Kommunfullmäktige 


 


att avslå motionen Biokol som jordförbättringsmedel med motiveringen att volymen för 


Emmaboda kommun är för liten för att biokol ska kunna produceras och nyttjas på ett 


effektivt, miljömässigt och ekonomiskt försvarbart sätt 
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____   


Förslagsställaren Inger Bark Lagergren (MP) yttrade sig under punkten ”yttranderätt för 


allmänheten”, i början av mötet, och lämnade där sina synpunkter på kommunstyrelsens förslag 


till beslut. 


____   


 


KOMMUNFULLMÄKTIGE 2024-09-30 


 


Yrkande 


Inger-Bark Lagergren (MP), yrkar bifall till motionen med följande tilläggsyrkande.  


 


att söka projektmedel så att kommunen kan börja med försöksverksamhet  


 


 


Beslutsgång 


Ordföranden finner att det finns två förslag till beslut, dels kommunstyrelsens förslag till beslut, 


och dels Inger-Bark Lagergren (MP) tilläggsyrkande som förutsätter att motionen bifalles.  


Ordföranden finner att fullmäktige med acklamation beslutat i enlighet med kommunstyrelsens 


förslag om att avslå motionen.  


 


Votering begärs.  


 


Godkänd voteringsproposition 


JA för avslag till motionen enligt kommunstyrelsens förslag till beslut. 


NEJ för bifall till motionen enligt Inger-Bark Lagergren (MP) förslag med tillhörande 


tilläggsyrkande. 


 


Omröstningen utfaller med 24 JA och 17 NEJ. Hur var och en röstar framgår av bilaga 2.  


 


BESLUT 


Ordföranden finner att fullmäktige, efter votering, beslutat i enlighet med kommunstyrelsens 


förslag till beslut.  


____ 


 


KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 


 


att avslå motionen Biokol som jordförbättringsmedel med motiveringen att volymen för 


Emmaboda kommun är för liten för att biokol ska kunna produceras och nyttjas på ett 


effektivt, miljömässigt och ekonomiskt försvarbart sätt 


____ 
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 KS/2024:272, KS/2024:242, KS/2024:284 


§ 101 


Inkomna motioner och medborgarförslag 


  


Medborgarförslag  


Inkommen medborgarförslag 2024-06-18 av Ingrid Malin Birgitta Steen om 


”Utökade öppettider bibliotek och idrottsskola för seniorer” 


 


Inkommen medborgarförslag 2024-08-12 av Leni Lagerqvist om  


”Direktbuss till Kalmar” 


 


Inkommen medborgarförslag 2024-09-04 av Roy Wolf om 


”Smålandsflaggan” 


 


____ 


 


Kommunfullmäktiges beredning föreslår kommunfullmäktige 


 


KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 


 


att den del av medborgarförslaget som avser ”utökade öppettider på biblioteket” 


överlämnas till bildningsnämnden för slutgiltigt beslut i ärendet, och den del av 


medborgarförslaget som avser ”idrottsskola för seniorer” överlämnas till teknik- 


och fritidsnämnden för slutgiltigt beslut i ärendet 


 


att överlämna medborgarförslag avseende ”Direktbuss till Kalmar” till 


kommunstyrelsen för slutgiltigt beslut i ärendet  


 


att överlämna medborgarförslaget avseende ”Smålandsflaggan” till kommunstyrelsen 


för slutgiltigt beslut i ärendet  
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§ 102 


Avsägelse av kommunala uppdrag 


 


Sammanfattning 


Per Engström (S) har 2024-09-09 inkommit med en begäran om att få bli entledigad från 


samtliga politiska uppdrag. 


 


Per Engström (S) har följande uppdrag: 


Ersättare Bildningsnämnden 


Ledamot Bygg-och miljönämnden 


Ersättare Kommunfullmäktige 


___ 


Kommunfullmäktiges beredning föreslår kommunfullmäktige 


 


KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 


 


att entlediga Per Engström (S) som ersättare i bildningsnämnden 


 


att entlediga Per Engström (S) som ledamot i Bygg- och miljönämnden 


 


att hemställa hos Länsstyrelsen Kalmar Län att genomföra ny sammanräkning för 


kommunfullmäktige i Emmaboda kommun efter Per Engström (S) 


 


___ 
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§ 103 


Kommunala val 


 


Erling Karlsson, valberedningens ordförande föreslår följande fyllnadsval: 


 


Bildningsnämnden 


Ersättare för vakans (SD)  


Valberedningens förslag: Elisabeth Gaal (SD) 


 


____ 


 


KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 


 


att utse Elisabeth Gaal (SD) som ersättare i Bildningsnämnden under innevarande 


mandatperiod fram till 2026-12-31 
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 KS/2024:290, KS/2024:300 


§ 104 


Interpellationer 


 


Interpellation om ny kulturchef 


Inkommen interpellation 2024-09-08 av Johan Karlsson (SD) till Bildningsnämndens ordförande 


avseende ”Ny kulturchef”. 


 


Emma Åhlander Hansson (M) har skriftligen besvarat interpellationen 2024-09-29 inför 


fullmäktiges sammanträde. 


 


Interpellation om telefonbedrägeri 


Inkommen interpellation 2024-09-23 av Jon Frööjdh (SD) till kommunstyrelsens ordförande 


avseende ”telefonbedrägeri”  


 


Johan Jonsson (C) har skriftligen besvarat interpellationen 2024-09-27 inför fullmäktiges 


sammanträde.  


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 







Sammanträdesprotokoll 22 (23) 
 Kommunfullmäktige Sammanträdesdatum 
  2024-09-30 


 


Justerande                           Utdragsbestyrkande 


 


Bilaga 1. 
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Bilaga 2.  


 


 





